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JEGYZŐKÖNYV 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottságának 2024. november 26. napján 09.00 órakor a Szentesi Közös 
Önkormányzati Hivatal Kistanácskozó termében megtartott nyílt üléséről. 

Jelen voltak: 
Agócs Lászlóné bizottsági elnök 
Horvát Zoltán bizottsági tag 
Lénárt Jenő bizottsági tag 
Tankó Zsolt bizottsági tag 
Földvári-Nagy Zsuzsanna bizottsági tag 
Kozma Andrásné bizottsági tag 
Tánczos Zoltán bizottsági tag 

A Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal részéről jelen volt: 
Döbrőssyné dr. Seres Ilona 
Dr. Danyi Katalin 
Fekete Csilla 
Báthory István 
Lencséné Szalontai Mária 

Szél Zoltánná 

jegyző 
aljegyző 
Szociális Iroda vezetője 
lakásügyi előadó 
egészségügyi referens 

j egy zőköny v vezető 

Intézmények vezetői, szociális területen dolgozó szakértők. 

Agócs Lászlóné 
Köszöntötte az ülésen megjelent tagokat, meghívottakat a Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi 
Bizottság soron következő ülésén. Tájékoztatásként közölte, a bizottsági ülések lényege, hogy 
a felmerült kérdéseket itt tárgyalják meg az előterjesztőkkel, hogy a Képviselő-testület ülésén 
már ez mindenki számára ismert legyen. 
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Megállapította, hogy a Bizottság mind a 7 tag^ja jelen van, így a határozatképes ülést 
megnyitotta. A jegyzőkönyv aláírására Kozma Andrásné bizottsági tagot kérte fel. 
Kérte, aki a jegyzőkönyv aláírójának személyét elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság jegyzőkönyvének aláírására 6 igen 
szavazattal, 0 nem és 0 tartózkodással (Kozma Andrásné nem vett részt a szavazásban) 
Kozma Andrásnét jelölte meg. 

Agócs Lászlóné: 
Az ülés napirendjének a meghívóban szereplőket javasolta az alábbi módosításokkal: 
Javasolta, hogy az intézményi beszámolók napirendet követően 7) napirend az Intézményi 
kérelmek legyenek, valamint a zárt ülés 4-5 pontja cserélődjenek fel. a „Beérkezett 
lakásigénylésekkel kapcsolatos kérelmek előtt tárgyalják a ..Lakásbérleti szerződések 
meghosszabbításával kapcsolatos kérelmek" napirendet. 
Megkérdezte, hogy az így módosított napirenddel kapcsolatban van-e kérdés, javaslat, 
kiegészítés? Mivel nem volt kérte, aki egyetért az ülés napirendjével, szavazzon. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság a napirendet 7 igen szavazattal, 0 
nem és 0 tartózkodás mellett elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

Napirendi pontok: 
1) Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása (3) 
2) Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve (4) 
3) A gyermekétkeztetés térítési díjainak áttekintése (7) 
4) Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak megállapítása (8) 
5) A II. számú vegyes fogorvosi körzet működtetése (13) 
6) Intézményi beszámolók 
7) Intézményi kérelmek 
8) Egyebek 

Zárt ülés: 
1) Risai Richárd kérelmének elbírálása (18) 
2) Szécsényiné Gyarmati Beatrix kérelmének elbírálása (19) 
3) Kállai Mária bérleti szerződésével kapcsolatos kérelme (21) 
4) Lakásbérleti szerződések hosszabbításával kapcsolatos kérelmek 
5) Beérkezett lakásigénylésekkel kapcsolatos kérelmek 

5/2024. (XI.26.) SZLB. 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 
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1) Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása (3) 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte Döbrössyné dr. Seres Ilona jegyzőt, van-e az előterjesztéshez kiegészítés? 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző: 
Kiegészítése nem volt az anyaghoz. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, kérdése, véleménye van-e valakinek az előterjesztéssel kapcsolatosan? 
Mivel nem volt kérte, aki megtárgyalásra alkalmasnak tartja az előterjesztést, szavazatával 
jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

6/2024. (XI.25.) SZLB. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a ,,Szentes Város Önkormányzata Képviselő-
testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotása" tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek megtárgyalásra 
alkalmasnak tartja. 

2) Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi 
munkaterve (4) 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, kérdése, véleménye van-e valakinek az előterjesztéssel kapcsolatosan? 
Mivel nem volt kérte, aki megtárgyalásra alkalmasnak tartja az előterjesztést, szavazatával 
jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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7/2024. (XI.25.) SZLB. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve 

3) A gyermekétkeztetés térítési díjainak áttekintése (7) 

Agócs Lászlóné: 

Felkérte Fekete Csilla Szociális Iroda vezetőjét, ismertesse az előterjesztést. 

Fekete Csilla: 
Tájékoztatásként közölte, hogy a Képviselő-testület 2024. évi munkatervének novemberi 
napirendjében szerepel a gyermekétkeztetés térítési díjainak áttekintése. Az előterjesztési, sz. 
melléklete tartalmazza, hogy 2025. január 1-től melyek lennének a módosított díjtételek. Kérte 
a bizottságot, tárgyalja meg az előterjesztést, melyet a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolt. 
Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, kérdése, véleménye van-e valakinek az előterjesztéssel kapcsolatosan? 
Mivel mindenki új a bizottságban, felkérte az irodavezetőt tájékoztassa a bizottságot, hogy az 
óvodában, bölcsődében hogyan „működnek'* a térítési díjak, kinek kell fizetni, kinek ingyenes 
az étkezés. Felmerült, hogy olyanok is ingyen kapnak ebédet, akik terepjáróval járnak. 

Fekete Csilla: 
Az anyag tartalmazza, hogy a bölcsődében és az óvodákban mi alapján ingyenes a 
gyermekétkeztetés díjai. A jogszabály szerint a három vagy több gyermekes családokban élők. 
a tartósan beteg vagy fogyatékos gyerekek, a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményre 
jogosult, illetve nevelésbe vett gyermekek részére ingyenes az étkezés. Amennyiben a szülő 
nyilatkozik, hogy a jelenleg érvényes minimálbér 130 %-át nem haladja meg az egy főre jutó 
jövedelem a családban, akkor is ingyenes az étkezés. A bölcsődében, minibölcsődében és az 
óvodában jövedelemigazolás nem kérhető, mivel a bizalmi elv érvényesül, a családokat 
mentesítik a bürokratikus eljárások alól. 

Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, van-e még észrevétel? 
Mivel nem volt kérte, aki elfogadásra javasolja az előterjesztést, szavazatával jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a ,,Szentes Város Önkormányzata Képviselő-
testületének 2025. évi munkaterve" tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek 
megtárgyalásra alkalmasnak tartja. 
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8/2024. (XI.25.) SZLB. 
Tárgy: A gyermekétkeztetés térítési díjainak áttekintése 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a „A gyermekétkeztetés térítési díjainak 
áttekintése" tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4) Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak megállapítása (8) 

Agócs Lászlóné: 

Vida-Szücs Istvánnét, a SZIGSZ vezetőjét kérte fel az anyag ismertetésére. 

Vida-Szücs Istvánná: 
Képviselő-testület novemberi munkatervében szerepel a 2025. évi intézményi szolgáltatási 
díjak megállapítása. Az intézményekkel közösen áttekintették, ki milyen változtatást javasol, 
melyet érvényesítettek az előterjesztésben. 
Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, kérdése, véleménye van-e valakinek az előterjesztéssel kapcsolatosan? 
Mivel nem volt kérte, aki elfogadásra javasolja az előterjesztést, szavazatával jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

9/2024. (XI.25.) SZLB. 
Tárgy: Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak megállapítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak 
megállapítása" tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 

5) A II. számú vegyes fogorvosi körzet működtetése (13) 

Agócs Lászlóné: 
Felkérte Lencséné Szalontai Mária egészségügyi referenst az előterjesztés ismertetésére. 

Lencséné Szalontai Mária: 
Dr. Kovács Zsolt fogorvos jelezte, hogy nyugdíjba kíván vonulni, de megjelölte azt a személyt, 
akinek továbbadja a praxisát, Dr. Nacsa Zsolt Árpádnak, így folyamatos lesz az ellátás a 
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körzetben. A jogszabálynak megfelelően a praxiskezelő véleményét kikérték, amely javasolta a 
szerződéskötést Dr. Nacsa Zsolt Árpáddal. Ahhoz, hogy 2025. április 1-től folyamatosan tudjon 
működni az ellátás, szükséges a praxisengedélyek és a fogorvosi tevékenységre vonatkozó 
engedélyek elintézése, melyhez előszerződés kötése szükséges. Az előszerződés megkötése 
után a polgármester a Képviselő-testület nevében feladat-ellátási szerződést is köt, ezzel 
biztosítja a II. körzet folyamatos ellátását. 
Dr. Nacsa Zsolt Árpád fogorvos úr felvetette, mivel Szentesen szeretne letelepedni, kérdése 
volt, hogy a saját otthona megteremtéséig számára az Önkormányzat szolgálati lakást tudna-e 
biztosítani. 

Agócs Lászlóné: 
Kérte közvetítsék Dr. Nacsa Zsolt Árpád fogorvos felé, hogy kérelmét írásban nyújtsa be a 
Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság részére. 

Megkérdezte, kérdése, véleménye van-e valakinek az előterjesztéssel kapcsolatosan? 
Kijelentette, nagyon örül annak, hogy a fogorvosi körzet nem csorbul és továbbra is folyamatos 
lesz a betegek ellátása. Kijelentette, minden fiatal orvosnak örülnek, főleg, aki a városban kíván 
letelepedni. 
Mivel több hozzászólás nem volt kérte, aki elfogadásra javasolja az előterjesztést, szavazatával 
jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

10/2024. (XI.25.) SZLB. 
Tárgy: A II. számú vegyes fogorvosi körzet működtetése 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta a ,.A II. számú vegyes fogorvosi körzet 
működtetése'* tárgyú előterjesztést, és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

6) Intézményi beszámolók 

Agócs Lászlóné: 
Tájékoztatásként közölte, az intézményi beszámolókat továbbra is írásban kéri a bizottság, mely 
jó szokásként kialakult. Intézményenként megtárgyalják, ki lehet egészíteni, de a bizottság 
egyben dönt a beszámolók tudomásulvételéről. 
Bölcsődével kapcsolatban megkérdezte, van-e kiegészítés? 

Szöllösi Ágnes intézményvezető: 
Kiegészítése nem volt az írásban benyújtott tájékoztatóhoz. 
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Agócs Lászlóné: 
Tudomása szerint az intézmény többletköltséget igényelne az Önkormányzattól? Ez ügyben 
kérdezte az intézményvezetőt. 

Szöllősi Ágnes: 
Válaszában közölte, mivel a bérköltség magasabb lett a tervezettnél, ezért szükséges a 
pótigénylés. 

Agócs Lászlóné: 
A hivatal Szociális Irodájának mindenről tudnia kell. ezért kérte, hogy e-mailben csatolják az 
irodához a kéréseket, az iroda tudjon mindenről a szociális intézményekkel kapcsolatosan. 

Megkérdezte, kérdése, véleménye van-e valakinek az intézményhez? 
Kérdés, vélemény nem merült fel. 
A Családsegítő Központtal kapcsolatosan elmondta, hogy kereste Baráth László, aki a 
drogmegelőző programhoz kért támogatást polgármester úrtól. Erről kérdezte az 
intézményvezetőt. 

Gál Antal CSSK vezetője: 
Nem tud róla, rá fog kérdezni. 

Agócs Lászlóné: 
Az intézménnyel kapcsolatosan megjegyezte, nagyon sok rendezvényük volt, a 
Virágszínvonalasabb Szentesért mozgalomban a II. helyezést érte el a város, melyhez gratulált. 
Minden intézménynek megköszönte, hogy a szemétgyűjtési akcióban részt vettek. Az összes 
szociális intézmény példaként áll minden intézmény előtt. Hozzájárultak, hogy a városban 1200 
személy szedte a szemetet. 
Felvetette, hogy a Hungerit Kft-nél megszűnt az ingyenes ételosztás, amely áthelyeződött a 
Családsegítő Központhoz, ami nagy feladatot ró az intézményre. Véglegesen majd a Kiséri 
orvosi rendelő épületébe kerül át az ingyenes étkeztetés. 

Gondozási Központtal kapcsolatosan bemutatta az intézményvezetőt Puskásné Halál Ágnest, 
aki közölte, hogy azért érkezett később az ülésre, mert ..Demensbarát üzlet" díj átadásán volt. 
Megkérdezte, van-e kérdés az intézménnyel kapcsolatosan? Mivel nem volt kérdezte a 
Hajléktalan Segítő Központ vezetőjét, van-e kiegészítése az intézmény beszámolóhoz? 

Mivel nem volt kérte, a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon vezetőjét, van-e kiegészítése az írásos 
beszámolójához, egyben gratulált a Virágos Szentes I. helyezéséért az intézménynek. Egyszer 
érdemes lenne megnézni mindenkinek az intézményt, de majd gondolkodik, hogyan tudja a 
bizottság is megtekinteni. 
Megkérdezte, van-e a napirendhez kérdés, vélemény? Mivel nem volt kérte, aki az intézményi 
beszámolókat tudomásul veszi, szavazatával jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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11/2024. (XI.26.) SZLB. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és 
Lakásügyi Bizottsága megtárgyalta az intézmények beszámolóit és azokat tudomásul 
vette. 

7) Intézményi kérelmek 

Agócs Lászlóné: 
Az előző ülésen szó volt arról, hogy 2 millió forint áll a bizottság rendelkezésére, melyet 
különböző módon lehet felhasználni. Előfordulhat hirtelen javítás, vagy az intézményekben 
lévők karácsonyát szebbé tudják belőle varázsolni. 
Jelenleg itt a Bölcsőde kérelme a mikulásra, a Családsegítő eddig nem kért. most egy mosógépet 
és egy hűtőszekrényt, valamint mikulásra szeretne kérni. A Gondozási Központ, a Dr. Sipos 
Ferenc Parkerdő Otthon, valamint a Hajléktalan Segítő Központ is karácsonyra szeretne 
támogatást. 
Az irodavezetővel történt egyeztetést követően a Bölcsődének 120 eFt-ot. a Családsegítő 
Központnak 250 eFt-ot és 138.361,- Ft-ot, a többi intézménynek 120 eFt-ot javasoltak, mivel 
ennyi pénzösszeg maradt. A rendelkezésre álló összeget így tudják felhasználni. 
A Hajléktalan Segítő Központtal kapcsolatosan elmondta, hogy az év végén 7 munkaszüneti 
nap lesz az intézményben, mely időszak alatt nem tudják a gondozottakat ellátni, amit a 
Szociális Iroda keretéből pótolnak. A HSK lakóinak 7 napon keresztül nagyon kedvezményesen 
főzne a Központi Konyha. így minden nap meleg ételt kaphatnának az ellátottak, illetve minden 
intézményben ünnepség lehetne. 

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, véleménye az elhangzottakkal kapcsolatosan? 
Mivel nem volt kérte, aki elfogadja a támogatások mértékét, szavazatával jelezze. 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi 
Bizottsága megtárgyalta a szociális intézmények benyújtott kérelmeit. 

1. A Szociális Bizottság a 2024. évi bizottsági pénzkeret terhére 120.000,- Ft-tal támogatja 
a Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje kérelmét a gyermekek részére mikulás 
csomag vásárlására. 

2. A Szociális Bizottság a 2024. évi bizottsági pénzkeret terhére 388.361,- Ft-tal 
támogatja a Szentesi Családsegítő Központ kérelmeit 1 db mosógép, 1 db hűtőszekrény, 
tartós élelmiszer, mikulás csomag vásárlására. 

3. A Szociális Bizottság 2024. évi bizottsági pénzkeret terhére 120.000,- Ft-tal támogatja a 
Szentes Város Gondozási Központ kérelmét karácsonyi csomagok vásárlására. 

12/2024. (XI.26.) SZLB. 
Tárgy: Intézményi kérelmek 

HATÁROZAT 
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4. A Szociális Bizottság a 2024. évi bizottsági pénzkeret terhére 120.000,- Ft-tal támogatja 
a Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon kérelmét karácsonyi csomagok vásárlására. 

5. A Szociális Bizottság a 2024. évi bizottsági pénzkeret terhére 120.000,- Ft-tal támogatja 
Szentes Város Hajléktalan Segítő Központját étkeztetés térítési díjának kifizetésére. 

6. A Bizottság felkéri a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetőjét a 
támogatási szerződések elkészítésére. 

A határozatról értesítést kap: 
1. Szentes Város Önkormányzata Bölcsődéje 6600 Szentes. Vásárhelyi út 2. 
2. Szentesi Családsegítő Központ 6600 Szentes. Ady E. u. 10. 
3. Szentes Város Gondozási Központj a 6600 Szentes, Horváth M. u. 10. 
4. Dr. Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 6600 Szentes, Kováts K. u. 3. 
5. Hajléktalan Segítő Központ 6600 Szentes, Rákóczi F. u. 183. 
6. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Számviteli és Tervezési Iroda 
7. Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Szociális Iroda vezetője 

8) Egyebek 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, van-e valakinek nem lakásüggyel kapcsolatos kérdése? 

Dányiné Nagy Andrea: 
Az adatvédelmi feltételeknek való megfelelőség biztosításával kapcsolatosan kért az 
Önkormányzat részéről tájékoztatást. A belső ellenőr átvizsgálta az adatvédelmi szabályzatot, 
azon módosítottak, de véleménye szerint több információra lenne szükségük ez ügyben. 2025. 
évben auditálni szeretné az adatvédelmi szabályzatot, melynek pontos összeállításához 
segítséget szeretne kérni. 
Döbrőssyné dr. Seres Ilona: 
A Szentesi Közös Önkormányzati Hivatalnak és az Önkormányzatnak van adatvédelmi 
szabályzata, de az intézményeknek maguknak kell gondoskodni erről, mivel teljesen más 
adatokat kezelnek, mint az Önkormányzat. Amennyiben ezt szakember végzi, annak költségét 
a költségvetésbe be kell tervezni. 

Ez a probléma nem mostani keletű. Az intézmények az elmúlt években már többször jelezték 
ezt, hisz jogszabály írja elő, hogy minden intézménynek kötelező adatvédelmi szabályzatot 
készíteni és oly módon, hogy minden intézménynek jogász végzettségű adatvédelmi biztost kell 
alkalmazni. Javasolta, valakivel kötni kellene megbízási szerződést e vonatkozásban. Két hete 
erről minden intézmény számára továbbképzést tartottak, Budapestről jött egy szakember, aki 
ez ügyben tájékoztatást tartott. Vállalná az intézmények ilyen jellegű ügyeit is havi 70 eFt 
összegért intézményenként. Véleménye szerint az adatvédelmi biztos munkakört, amit 
jogszabály ír elő, jó lenne megoldani a szentesi intézmények vonatkozásában. Az adatvédelmi 
szabályzatukban az adatvédelmi biztos neve, elérhetősége üresen szerepel. Az intézménynél 
volt adatvédelmi incidens, mely megoldása nagyon bonyolult. 

Gál Antal: 
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Agócs Lászlóné: 
Felkérte a Szociális Iroda vezetőjét, polgármester úrnak készítsen egy anyagot az adatvédelmi 
biztos feladatkörének ellátására, hogy a következő évi költségvetésbe a 70.000.- Ft havi 
költséget e célra figyelembe lehessen venni. Ehhez szükség lenne egy árajánlatra ettől az 
ügyvédi irodától. 

Vida-Szücs Istvánné: 
Kélte, hogy a SzIGSz intézményt is vegyék figyelembe, ott is szükség lenne ilyen szakemberre, 
mert a térítési díjak vonatkozásában ők is adatokat kezelnek. 
Agócs Lászlóné: 
Megkérdezte, ki támogatja a javaslatát? 

A Szociális, Egészségügyi és Lakásügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 0 nem és 0 
tartózkodás mellett egyetértett a javaslattal, készüljön anyag az adatvédelmi biztos 
feladatkörének ellátására vonatkozóan. 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte, van-e még valakinek egyéb hozzászólása? 

Fekete Csilla: 
Tájékoztatásként közölte, hogy Szentes Város Önkormányzata pályázatot nyújtott be az 
..Idősbarát Önkormányzat" díjra. Megkapták az értesítést, 2024. évben sem nyertek, de nem 
csüggednek, a jövő évben is beadják a pályázatot. 
Agócs Lászlóné: 
A nyílt ülést bezárta, kérte zárt ülés keretében folytassák a munkát. 

K. m. f. 

^góesLászlóné 
bizottság elnöke 

Kozma Andrásné 
jegyzőkönyv aláírója 


